



Introduction Project Member

Dipl.-Inf. BW (VWA)

Stefan Truthän

Managing Partner



Stefan Truthän is the progressive engine and visionary of hhpberlin. Together with Karsten Foth he represents the managing partners of the company and is responsible for its operative and strategic development since 2008. As head of the company's sales department he is an inherent part of hhpberlin since 2002.

His free-spirited solutions and huge passion helped hhpberlin to grow and expand considerably. Today the fire safety engineering company is one of the most successful of its kind in Europe. One of the reasons for this development is that the studied IT business specialist persistently promotes company-wide digital transformation and process optimization. Today's advanced infrastructure of hhpberlin is primarily the work of Stefan Truthän. Furthermore he and his team continuously develop and optimize digital tools for fire safety engineering and civil protection assistance.

Before joining hhpberlin the born Thuringian managed his own IT services company netcon and later gained additional experience as business consultant at Novedia AG, a specialized company for web-based company process-portals.

In his spare time Stefan Truthän is also an active member of Berlin fire brigade.

Stefan Truthän ist progressiver Motor und Visionär der hhpberlin. Er bildet neben Karsten Foth das Geschäftsführer-Duo und verantwortet seit 2008 die operative und strategische Weiterentwicklung des Unternehmens. In seiner Funktion als kaufmännischer Leiter ist er bereits seit 2002 fester Bestandteil des Ingenieurbüros.

Mit seinen unkonventionellen Lösungen und großer Leidenschaft verhalf er hhpberlin zu rasantem Wachstum. Das Brandschutzunternehmen ist heute eins der erfolgreichsten in Europa. Das liegt nicht zuletzt daran, dass der studierte Wirtschaftsinformatiker die unternehmensweite digitale Transformation und Prozessoptimierung beharrlich vorantreibt. Die fortschrittliche Infrastruktur der hhpberlin ist vor allem Stefan Truthän zu verdanken. Darüber hinaus entwickelt und optimiert er mit seinem Team kontinuierlich innovative digitale Werkzeuge für den Brand- und Katastrophenschutz.

Vor seiner Tätigkeit bei hhpberlin leitete der gebürtige Thüringer seine eigene IT-Dienstleistungsgesellschaft netcon und sammelte anschließend als Business Consultant Erfahrung bei der Novedia AG, einem Spezialist für webbasierte Unternehmens-Prozessportale.

In seiner Freizeit engagiert sich Stefan Truthän als aktives Mitglied der Berliner Feuerwehr.